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Onderwerp:          Initiatiefvoorstel  “Maatschappelijk  

                                                      Verantwoord Inkopen” naar een hoger plan 

                                                      Voordracht  

 

 

Op 2 januari hebben de heren Van Raan (PvdD) en Klein (CU-SGP) het 

initiatiefvoorstel ' Maatschappelijk verantwoord inkopen naar een hoger plan' 

ingediend.  

Op 28 februari heeft GS hierover geadviseerd en is het voorstel met het advies 

van GS besproken in de commissie EEB van 20 maart en 23 maart 2017. 

Naar aanleiding van deze bespreking hebben de indieners het initiatiefvoorstel 

aangepast en is het wederom om advies aan GS gezonden. 

GS hebben op 16 mei advies uitgebracht over het gewijzigde initiatiefvoorstel.  

Zij reageerden positief op de 7 van de 10 voorstellen. 

Tijdens de behandeling in de commissie  EEB van 12 juni 2017 hebben de 

initiatiefnemers (de hr. Zoon ipv de hr. Van Raan) aangegeven twee 

voorstellen uit het initiatiefvoorstel te halen waar GS negatief over hebben 

geadviseerd en  1 voorstel in overeenstemming te brengen met het GS advies. 

Dit gewijzigde initiatiefvoorstel ligt nu voor.   Een meerderheid van de 

commissie ondersteunt nu dit gewijzigde initiatiefvoorstel.  

Zie onderstaand het uittreksel uit het conceptverslag van die 

vergadering. 

 

Cie EEB 12 juni 2017: 

 

7.c. Gewijzigd initiatiefvoorstel maatschappelijk inkopen naar een hoger plan en advies GS 

 

Dhr. Zoon (PvdD) is blij met het positieve advies van GS, maar richt zich vanavond op de drie resterende 

punten waar GS negatief over geoordeeld hebben. Hij stelt voor om voorstel 2, de ‘Meatless Monday’, te 

verwijderen, want daar is in de laatste PS-vergadering al over gestemd en daar was geen draagvlak voor. De 

Green deal circulaire inkoop is uitgeroepen tot beste green deal, dus het is jammer dat GS aangeven te willen 

wachten met ondertekening omdat er momenteel een nieuwe green deal wordt opgesteld. De huidige green 

deal is echter verlengd, daarom worden GS verzocht hier alsnog in te stappen. Ten aanzien van de 

dienstauto’s komen de zienswijzen van GS en de PvdD dicht bij elkaar. Hij kan zich voorstellen dat er over 

drie jaar bij de volgende keuze voor dienstauto’s betere technieken dan een plug-in hybrid auto beschikbaar 

zijn.  

 

Mw. Keur (CDA) wacht eerst de reactie van GS op de green deal af. Het voorstel van GS over de dienstauto’s 

gaat verder dan voorgesteld door PvdD, want het is beslist denkbaar dat de plug-in hybrids over enige tijd 

worden ingehaald door nieuwe technieken. 
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Mw. Van Rooij (PvdA) vindt het voorstel van GS prima om op het moment dat er een nieuwe green deal 

voorligt, hier opnieuw naar te kijken. De formulering van GS over de dienstauto’s is breder dan die van de 

PvdD. 

 

Mw. Lagerveld (VVD) wacht het antwoord van GS over de green deal af. Wellicht kan het voorstel ten aanzien 

van de dienstauto’s aangepast of separaat behandeld worden.  

 

Dhr. Bouberg Wilson (ONH) vraagt of de nieuwe green deal inderdaad in oktober zal worden voorgelegd. De 

toezegging van GS over de dienstauto’s is ruimer dan de PvdD vraagt. De PvdD wordt geadviseerd zich 

hierover opnieuw te beraden.  

 

Mw. De Meij (50plus) stelt voor het voorstel op te knippen, omdat het jammer is om op een of twee 

onderdelen het gehele voorstel af te wijzen. De green deal komt later aan de orde volgens GS en dat 

standpunt wordt ondersteund. Over de dienstauto’s is al een discussie gevoerd. 

 

Mw. Kocken (GL) is van mening dat het voorstel moet worden aangenomen zoals het voorligt, maar ook bij 

splitsing zal het ondersteund worden. Hopelijk gaat de green deal nu eindelijk ondertekend worden, dus het 

zou mooi zijn om deze ambitie concreet uit te spreken. Nu is het advies te vrijblijvend. Het advies van GS over 

de dienstauto’s wordt ondersteund. 

 

Mw. Klaassen (D66) sluit zich aan bij de PvdA.  

 

Gedeputeerde Van der Hoek oordeelt positief over de green deal, maar eerst moet bekend zijn wat er in het 

nieuwe voorstel op tafel komt, aangezien er wordt gezocht naar een nieuwe vorm en daarom duurt het wat 

langer. Hij stelt voor de functionele eisen van dienstauto’s op het betreffende moment in de toekomst vast te 

stellen want dan zijn er wellicht nieuwe technieken ontwikkeld en beschikbaar.   

 

Dhr. Klein (CU/SGP) stelt voor de huidige green deal die verlengd is, wel te ondertekenen, net zoals de 

Rijksoverheid en andere provincies hebben gedaan. De nieuwe green deal in 2018 moet opnieuw op zijn 

merites beoordeeld worden.  

 

Gedeputeerde Van der Hoek heeft zijn reactie gebaseerd op de situatie rondom de nieuwe green deal.  

 

Dhr. Zoon (PvdD) wil overleggen met de gedeputeerde over de juiste tekst van het voorstel over dienstauto’s. 

Hij stelt voor de green deal er nu uit te halen en eventueel een motie bij het voorstel in de PS-vergadering in 

te dienen.  

 

De voorzitter schorst de vergadering voor overleg over het tekstvoorstel. De vergadering wordt heropend.  

 

Dhr. Zoon (PvdD) zal voorstellen 2 en 3 schrappen en voorstel 7 zal een-op-een worden overgenomen 

conform de beantwoording en het voorstel van GS.  

 

De voorzitter constateert dat het aangepaste voorstel wordt doorgeleid naar PS.  

 


